

基督教宣道會大澳幼稚園  
C & M A T A I O KINDERGARTEN  
通告：冬季火鍋活動及親子環保工作坊 Ref 2018-024

親愛的家長：

2019年1月18日（星期五）本校將在生日會內舉行冬季火鍋活動及下午親子環保工作坊，上午班火鍋活動請家長為學生預備小量火鍋食物帶回校分享。為配合親子環保工作坊活動，請於當日攜帶一件舊 T-恤作為活動用，謝謝。請注意當天為每月生日會，學生穿著便服回校及並不需交家課給班主任。

以下為冬季火鍋及親子環保工作坊時間安排：

冬季火鍋活動	上午 10 時至中午 12 時
親子環保工作坊	下午 3 時至下午 4 時 30 分

備註：

1. 當日火鍋活動為正常學習活動。
2. 親子環保工作坊活動：  
上午班家長請陪同子女於下午 3 時回校參與親子環保工作坊。  
全日班家長可於下午 3 時到校參與活動。

此致  
貴家長

基督教宣道大澳幼稚園  
校長：陳美蓮謹啟

二零一九年一月十一日

-----回條-----  
通告 - 冬季火鍋活動及親子環保工作坊 Ref 2018-024  
※ 請於 1 月 16 日(星期三)或之前交回條給班主任 ※

1. 本人 同意 / 不同意 學生 \_\_\_\_\_ 班別 \_\_\_\_\_  
參加冬季火鍋活動並為學生預備小量火鍋食物帶回校分享。
2. 本人 同意 / 不同意 敝子弟並陪同參加親子環保工作坊。  
參與家長人數 \_\_\_\_\_ 位

\*請圈出您的選擇

此 覆

基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

日 期：\_\_\_\_\_

基督教宣道會大澳幼稚園

C & M A T A I O KINDERGARTEN

NOTICE : Hotpot and Parent-Child Green Art Workshop

Ref 2018-024

11 January, 2019

Dear Parents,

We are pleased to inform you that the winter hotpot fun day and the Parents-Child Green Art Workshop have been arranged for students on **18<sup>th</sup> January,2019 (Friday)**. Parents will need to **prepare some hotpot food for students**. The monthly birthday party will be also held on 18<sup>th</sup> January,2019(Friday), therefore students do not need to wear uniform and hand in homework. The Parents-Child Green Art Workshop will be held at 3:00pm-4:30pm.

For the Workshop, please **bring an old T-shirt** for the purpose of reuse, thank you.

The Hotpot activity and Parent-Child Green Art Workshop is scheduled as below:

Hotpot activity and birthday party	9:00 a.m.-12:00 p.m
Parent-Child Green Art Workshop	3:00 p.m – 4:30 p.m

Remarks:

1. Students who are absent during the activity must follow the normal procedure of school regulation.
2. For morning class students, parents please accompany students to school at 3:00p.m for the

Parent-Child Green Art Workshop.

Your sincerely,

Ms. Maisy Chan

Principle

✂-----REPLY SLIP-----

“Hotpot and Parent-Child Green Art Workshop” Notice

✂ Please return to the teachers on/before 16 January (Wednesday) Ref 2018-024

To Whom It May Concern,

I, the parent/guardian of \_\_\_\_\_ (Student’s name) of Class \_\_\_\_\_ acknowledge the receipt of the circular regarding the **Hotpot Activity** and my child will \* participate / not participate in the hotpot activity and will **prepare some food for the activity**.

I, the parent/guardian will \* accompany / not accompany my child to the Parent-Child Green Art Workshop and will **bring an old T-shirt for the purpose of reuse**.

(\*Please circle your option)

Parent/Guardian’s Signature: \_\_\_\_\_

Parent’s Contact Number: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_